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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. július 3.-án megtartott 
nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Kökényné Hipszki Judit  képviselő 
  Kollár András képviselő 
  Cselovszki László alpolgármester 
  Katymári László képviselő 
 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, Duhonyi József 
alpolgármestert, és a jegyzőt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi 
ülésen 6 fő jelen van, így a képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Ivánszki Miklósné és Cselovszki László képviselőket, 
akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 
 
 

1.) Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok átfogó  
                 értékelése. 

2.) Tájékoztató a helyi civil szervezetek működéséről. 
3.) Tájékoztató a Pásztói Kistérségi Többcélú Társulás  
          megszűnésével kapcsolatos jelenleg kialakult helyzetről 
4.) A Vanyarci Napsugár Óvoda módosító, valamint egységes  
          szerkezetbe foglalt új alapító okiratának elfogadása. 
5.) A Vanyarci Napsugár Óvoda egységes szerkezetbe foglalt  
          alapító okiratának módosítása az intézményfenntartói  
          társulás 2013. szeptember 1.-től történő megszűnése  
          kapcsán. 
6.) Az utcanév változtatásokkal kapcsolatban beérkezett  
          javaslatok alapján döntés az új utcanevekről. 
7.) Új közkút felszerelésével kapcsolatos kérés megtárgyalása. 
8.) A Mária Úti pihenő kialakításához szükséges  
          önkormányzati tulajdonú földterületekre vonatkozó  
          haszonkölcsön szerződés megtárgyalása. 
9.) Egyebek.  
  
  

 
Mindezeken kívül szeretném, ha a START munkaprogram mezőgazdasági munkavégzéssel 
foglalkozó csoport csoportvezetőjének rövid beszámolóját meghallgatnák, még a napirendek 
tárgyalásának megkezdése előtt. 
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A képviselő-testület a napirendeket, és a polgármester javaslatát egyhangúlag elfogadta. 
 

1.) A START munkaprogram mezőgazdasági projekt  
      csoportvezetőjének tájékoztatója. 
  

 
D. Magyari Adrienne: 

Április 11.-én tette lehetővé az időjárás a tényleges munkakezdésünket. Az alapfelszerelésünk 
munkaruhából, két féle kézikapából, gereblyéből, és ültető lapátból áll. Ezen felül 
mindenkinek van egy 20 literes vödre, és egy 10 literes kannája, amivel locsolunk. A 
szerszámok, és eszközök névvel fel vannak címkézve. Munkavégzést követően magam 
ellenőrzöm a szerszámok meglétét, és eddig nem is tűnt el még semmink. 
Április óta 125 tasak magot vetettünk, és 3000 darab palántát ültettünk el. 55 sor krumplink 
van, 400 m2-en termesztünk babot, a hagyma szintén közel 400 m2, a zöldborsó már 
majdnem 600 m2, cékla 60 m2, répa 200m2, van 100 bokor tök, és ezen felül van még egy kis 
káposzta, 2 féle kukorica, tengernyi uborka, és mivel reménykedünk a jövőben, már magnak 
valót is termelünk. 
Lassan mindenünk termőre fordul, nagy ütemben folyik a savanyítás, a borsófejtés. Eddig az 
önkormányzat konyhájára leszállítottunk 175 db újhagymát, 245 db retket,1 46 db karalábét, 
46 db tököt, 15 fej salátát, zellert, 10 db paprikát, 2x14 db uborkát, eltettünk 8 db 5 literes 
üveg savanyúságot, kifejtettünk 50 kg borsót. Az adatokból is látható, hogy mindent mérünk, 
és minden adatot regisztrálunk. Nekem van egy mindentudó füzetem, amibe a locsolási 
rendtől, a dolgozók szabadságáig mindent beírunk. Természetesen hétvégén is locsolni kell, 
és még olyan nem fordult elő, hogy valaki hétvégén ne jött volna el. 
Amit én eddig a jelenlegi árak alapján összeadtam, kb. 60.000 forint, amit a konyhának 
feldolgozásra átadtunk. 
Van egy rotációs kapánk, ami eddig 41 munkaórát teljesített, az aggregátor 25 munkaórát, és 
összesen 40 liter benzint használtunk fel a gépekbe. 
Az adatokon túl még szeretnék néhány dolgot elmondani a csoport munkájáról. Nagy 
változások történtek ezalatt a 3 hónap alatt. Kezdetben voltak nehézségek a munkamorállal és 
a hozzáállással, de ez nagyon jól és gyorsan megváltozott. Az igazi áttörés az 1 hónap után 
történt, amikor a növények elkezdtek kibújni. 2 hónap után jött az igazi meglepetés, amikor 
már ott tartottunk, hogy az Aranka hozott ebédet a csapatnak. Addigra olyan módon 
összekovácsolódtunk, hogy természetessé vált ez a fajta hozzáállás. Néhány alkalommal 
tartottunk csapatépítő főzőcskézést, ezek is segítették az összekovácsolódást. Szép 
eredményeket értünk el, amit abból is tudunk, hogy voltak vendégeink ez idő alatt, és amikor 
az oktatók kijöttek el voltak ámulva. Azt mondták, hogy eddig azt gondolták, hogy Szirák 
vezet, de mindent űberel, amit itt láttak. 10 napja voltak a Váci Egyházmegyétől, és ők azt 
kérdezték, hogy én ezt hogyan értem el, hogy az emberek ilyen módon, és színvonalon 
dolgoznak. Volt egy televíziós szereplésünk is, ezt Terikének köszönhetjük, mert a Szlovák 
vendégekkel kijöttek hozzánk, és néhány vágókép velünk is készült. Az oktatónk is nagyon 
meg van elégedve, az elméleti oktatáson azt mondta, hogy ez döbbenetes, hogy mi csendben 
vagyunk. Az órákon mindenki ír, mindenki jegyzetel, és már arra is van idő, hogy az előző 
órai anyagot átismételjük megkönnyítve ezzel az otthoni felkészülést. 
A Polgármesteri Hivatal maximális támogatását élvezzük, amit ezúton is szeretnék 
megköszönni, és a továbbiakban is számítunk rájuk. Szeretném kiemelni a polgármester 
asszonynak, az Erikának és a Hajnikának a segítségét, szinte nem tudtam még olyat kérni, 
hogy azt azonnal ne próbálták volna megoldani. Komjáthi Gábor Képviselő Úr is többször 
kint járt nálunk, és sok mindenben ad tanácsokat, és nagyon sokat segít nekünk. A polgárőrök 
is a segítségünkre vannak, és amennyire csak lehet, figyelnek a területeinkre. 
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A jövőt illetően az önök segítségét szeretném kérni, mert tudomásom szerint augusztusban 
indul az újabb START évre vonatkozó pályázat, kérem, támogassák ezt, mert mi a magunk 
részéről mindent megteszünk ennek sikerességéért.  
Hamarosan ellátogatunk Mátraderecskére, ahol gombpincéznek jó színvonalon, erről 
olvastam is, és az oktatóktól is kaptam információt, amennyiben lehetséges, szeretnénk ezt is 
átvenni. 
A másik, esetleges lehetőség a fürj, vagy a strucctenyésztés. Mátraverebélyen a Gödöllői 
Egyetem Huba programjában vesznek részt, ahol az őshonos magyar fajtákat részesítik 
előnyben. A sólyomhátú csirke tenyésztése is ide tartozik. Gyakorlatilag ingyen adják az 
állatokat, és ingyen adnak hozzá tápot is. Ezzel kapcsolatban szeretném a Katymári Képviselő 
Urat megkérni, akiről úgy tudom, hogy nagyon precíz, és aprólékos ember, hogy járjon utána, 
hogyan lehetne megoldani az általunk tenyésztett élő állatok felhasználását az önkormányzat 
konyhájában. 
Jelen van Herczeg Károly kollégám, ha szabad így mondanom, vele a kosárfonásról is 
beszéltünk a Szociális Szövetkezetben, mert ebben is gondolkodunk. 
Segítséget kérünk még a betakarított terményeink tárolásához. 
Januárban már szeretnénk palántázni, a Vanyarci Iskolások már gyűjtik ehhez az iskolatejes 
dobozokat. Szeretnénk még legalább 2 fóliasátrat. Tehát ezekben kérném a támogatásukat, 
mert kapcsolati tőke nélkül nincs működő vállalkozás. 
Köszönöm, hogy meghallgattak, és ha megengedik akkor egy rövid bemutató filmet mutatnék 
a munkákról, és az eredményeinkről, valamint néhány általunk termelt zöldségfélét is hoztam, 
ezeket is meg lehet nézni, örömmel vesszük érdeklődésüket. 
 
Herczeg Károly: 

A magam részéről nagyon fantasztikusnak tartom, hogy ennyire sikeresen, és lelkesen végzik 
ezt a tevékenységet, de azért szeretném, ha tisztán látnánk mindent. Ha már ennyire pontosan 
nyilvántart mindent Adrienne, akkor nagyon jó lenne, ha a kiadási oldal adatait is az Adriene 
rendelkezésére bocsátaná a hivatal. Elhangzott az a szó, hogy vállalkozás, de a tisztánlátás 
miatt azt tudni kell, hogy ez még ettől nagyon messze van. Reméljük, hogy ez is eljön, de 
egyenlőre még ez, sajnos nem az. 
 
D. Magyari Adrienne:  

Amikor ez az egész elkezdődött, én akkor is ilyen optimista, és idealista voltam, az idő eddig 
engem igazolt, és remélem, hogy ez továbbra is így lesz. 
 
Herczeg Károly: 

Én is azt mondom, hogy jó úton járunk, de fontos, hogy lássuk a mérleg mindkét oldalát. 
 
Cselovszki László: 

Legelőször is gratulálok! Amikor ezt a pályázati programot készítettük elő, én magam nem 
hittem benne. Ez természetesen nem egy vállalkozás, és talán csak évek múlva lesz az, de a 
célt elérték, a program működik. Ennyi most elegendő, a jövő majd kialakul. 
A magam részéről annak is örülök, hogy egy másik dologban is döntést hoztunk, a konyhával 
kapcsolatban, miszerint az önkormányzat átvette a működtetését az óvodától. A döntés előtt 
többször elhangzott, hogy nem lehetséges felhasználni az általunk termelt, vagy előállított 
termékeket. Belevágtunk, és az idő mégis minket igazolt, az akkoriban elhangzott negatív 
kritikák ellenére. 
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Ivánszki Miklósné: 

Szeretném megköszönni a bemutatót. Mi, akik gyakran beszélünk az itt élőkkel, tudjuk, hogy 
mikor ez a program elindult, akkor a falu nagy részének az volt a vélemény, hogy úgy sem 
lesz ebből semmi. Én nagyon örülök, hogy nem nekik lett igazuk, de azt is el kell ismerni, 
hogy Adriennek ebben nagy szerepe van. Külön köszönöm neki, és kérem, járuljanak hozzá, 
hogy a bemutató kisfilmjüket feltehessük az önkormányzat honlapjára, mert ez önmagáért 
beszélne. 
 
Katymári László: 

Nagyon tetszett a bemutató, bár én nem vagyok mezőgazdász, de abban tudunk segíteni, hogy 
személyes jó kapcsolatom van a Mátraverebélyi polgármesterasszonnyal, aki egy tavalyi 
rendezvényünkre elküldte a projektmenedzserét, de sajnos nem volt ott senki.  
A másik, az egyesületünknek ragyogó együttműködése van a Szirák Polgárosodásért 
Egyesülettel. Én azt tudnám felajánlani, hogy segítünk a közvetítésben. 
 
D. Magyari Adrienne: 

Köszönöm, hogy meghallgattak, köszönöm a hozzászólásokat, az elismerést, és a segítséget. 
Kihasználva a lehetőséget, egy kérelmet is szeretnék most előterjeszteni. A csapat építés 
egyik fontos eszköze a közös programokon történő részvétel. Szeretném, ha az önkormányzat 
25.000 forint anyagi támogatással hozzájárulna egy kirándulásunkhoz a Bánki tóra. 
 

2.) Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok átfogó 
értékelése. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

Javaslom, hogy folytassuk a munkánkat. Az írásos előterjesztés önök előtt van, kérem 
hozzászólásaikat. 
 
Katymári László: 

Nekem kérdésem lenne. Mi az oka annak, hogy ebben az évben a szakmai tanácskozáson sem 
a polgármester, sem a jegyző nem vett részt? 
 
Várnai Ildikó: 

Három ilyen megbeszélésen kellene jelen lennem, hiszen Béren és Szirákon is tartanak. 
Akinek jelen kellett lennie, történetesen a gyámügyekkel foglalkozó ügyintéző, természetesen 
jelen volt. A jegyző ezekben a kérdésekben nem kifejezetten szakember, de ami a dolgom volt 
azt megtettem, jelen esetben azt, hogy egyáltalán legyen ilyen megbeszélés, hiszen ha a 
társulást nem sikerül időben létrehoznunk, akkor a településünkön nem is lenne például 
családsegítő szolgálat. Egyébként a megbeszélés elején ott voltam, hogy bejelentsem, 
miszerint tárgyalásra kell mennem, és ha sikerül, akkor a tárgyalást követően én is részt 
veszek. A polgármester asszony szintén velem volt a tárgyaláson. 
 
Duhonyi József: 

Egy szakmai megbeszélés, szakmai jelenlétet igényel. Én, mint alpolgármester szintén kaptam 
meghívást, de ehhez a kérdéshez nem értek, tehát a szakemberekre bíztam. A tűzoltók 
országos értekezletére sem megyek el, mert nem ez a dolgom, és nem ehhez értek, és nem 
tudnék érdemben hozzászólni. Ami viszont a szakterületem, oda, ha meghívnak, ha nem, 
elmegyek. 
 
 



 - 6 -

Katymári László: 

Csak, hogy tiszta vizet öntsünk a pohárba. Itt, akik megjelentek, szakemberek voltak. Közös 
konszenzussal aláírás történt az ügyben, hogy cselekvése tervet kell készíteni. 
Itt van előttem a 2010-es gyermekjóléti beszámoló. Ebben szó szerint az áll, hogy cselekvési 
tervet kell kidolgozni. Ez a mai napig nem történt meg. Nem volt a megbeszélésen egy felelős 
személy, akitől meg lehetet volna kérdezni, hogy miért?  
 
Várnai Ildikó: 

A 2010. év óta már 3 szakmai megbeszélést tartottak. Ez a gyermekjóléti és családsegítő 
szolgáltatási társulás 6 település tagságával működik. 3 családgondozó dolgozik, és minden 
településen részt vesz a megbeszéléseken az adott település gyámügyi előadója, és a 
településen ezzel a szakterülettel foglalkozó, és ez iránt érdeklődő szakember gárda, többek 
között Ön is Képviselő Úr. Egész biztos benne, hogy a jegyzőtől kell számon kérnie a 
cselekvési programot? 3 év alatt egyetlen javaslat, vagy tervezet, vagy vázlat sem került 
hozzám. Azok a szakemberek, akik ebben döntést hoztak, talán állítsák össze legalább 
javaslatként, hogy milyen cselekvésekre lenne szükség. Ez megint olyan, mint egyébként! 
Döntenek, várnak majd Ön 3 év múlva számon kéri. Egyébként szerintem minden szakember 
teszi a dolgát cselekvési tervvel, vagy a nélkül, napi kapcsolatban vannak egymással, és 
velem is, tehát nem az évi 1 megbeszélésen konzultálnak egymással. 
 
Mlinárcsek Lászlóné: 

Ez a cselekvési terv arról fog szólni, hogy elhatároztuk, hogy a település közszereplői közül 
felkérünk embereket, hogy vállaljanak családokat mentorállásra. Így minden problémás 
családnak lenne egy személyes mentora. Ennek a programnak a kidolgozása indul meg jelen 
pillanatban. 
A cselekvési tervről, pedig annyit, hogy nekem személy szerint 78 családot kell gondozni, és 
ez rendkívül nagy adminisztratív munkát jelent, sem idő, sem egyéb segítség nem volt a 
cselekvési terv kidolgozásához. A családgondozói létszám bővült, a technikai 
felszereltségünk javult, tehát sok előrelépés történt cselekvési terv nélkül is. Azért a 
beszámolóból is kiolvasható, hogy bizonyosfajta csökkenési tendencia mutatkozik, például 
kevesebb jelzés érkezett iskolai hiányzásokról, jelen pillanatban egyetlen gyermek sincs 
védelembe véve emiatt. 
A családgondozás nem egyszemélyes dolog. A családgondozó egy koordinátor, csak közösen 
lehet eredményeket elérni, ráadásul nem máról-holnapra. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Én nem tudom, hogy egy cselekvési terv miben változtat a helyzeten? Szerintem akkor tudunk 
előre lépni, ha mindenki, aki ezen a területen dolgozik, teszi a dolgát. Az talán jelent valami 
változást, hogy létrehozunk egy mentori hálózatot, és megpróbálunk odaállni egy-egy család 
mellé. Az jelent változást, hogy például az Iskola bevesz a MACIKA programba néhány 
gyereket, és ezzel támogatni tudja őket. Az jelent változást, ha az egyházi táborba a Zsuzsa 
elmegy és egy héten keresztül ott van a gyerekekkel, mindenféle intézkedési terv nélkül. 
Szóval szerintem nem kell ezt leírogatni, hanem tenni kell valamit inkább. 
 
Katymári László: 

Nem intézkedési, hanem cselekvési tervről beszélek. A legutóbbi megbeszélés 
jegyzőkönyvéből például nem tudom, hogy kapott-e a jegyzőasszony. Abban egyeztünk meg, 
hogy 2 héten belül mindenki, aki felajánlotta a segítségét, mondjuk a mi egyesületünk, kap 
erről feljegyzést. A Terike azt mondta, hogy ahhoz, hogy például egy helyiséget kapjunk, a 
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testület hozzájárulása szükséges. Hogyan tárgyaljunk most erről, ha nem kaptak a 
megbeszélésről írásos anyagot? 
 
Mlinárcsek Lászlóné: 
Még nem kaptak írásos anyagot, de én is ember vagyok, és az is csoda, hogy most jelen tudok 
lenni, hiszen a lábamat akarják amputálni a betegségem miatt, úgyhogy kérem, legyen 
tekintettel arra is, hogy mennyit bír el egy ember. 
 
Katymári László: 

Nem bántok én senkit, csak azt mondom, hogy egyszer egy évben van ilyen megbeszélés, és 
nem hiszem el, hogy a jegyző és a polgármester nem tudott időt szakítani erre. Kérem ezt 
jegyzőkönyvbe venni. 
 
Várnai Ildikó: 

Minden évben ott voltam, az ideiben nem, és nem kívánom megmagyarázni tovább, hogy 
milyen más tárgyaláson vettem részt abban az időpontban. Egyébként akkor, amikor a közös 
hivatalt felállították, Ön is itt volt, és tudomásul kell vennie, hogy 3 település kiszolgálására 
hozták létre a hivatalt, és természetesen azt is, hogy nem nekem, hanem a gyámüggyel 
foglalkozó szakembernek kell részt vennie a hivatal képviseletében. 
 
Duhonyi József:  

Ugye nem azt akarja mondani, hogy ha a jegyző részt vesz a megbeszélésen, akkor 50%-al 
csökken a bűnözés a faluban? 
 
Cselovszki László: 
Én remélem, hogy egyszer eljön az az idő, amikor Katymári Úr nem csak számon kér, hanem 
végre csinál is valamit. Műszaki kérdésekben minden esetben nemmel szavaz, vagy 
tartózkodik. Elmondása szerint azért, mert nem ért hozzá! Akkor az Önt érdeklő, vagy az Ön 
érdekeit érintő kérdésekben meg minket akar számon kérni? Ha Ön ezen a területen otthon 
érzi magát, akkor tessék tenni a dolgát. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Én azon a megbeszélésen a korrepetálást vállaltam, a Zsuzsa a napközis tábort, stb. A tábor 
már megvolt a korrepetálást csinálom, nem értem miről beszél, mindenkinek azt kell csinálni, 
ami a dolga.  
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Nem voltam a megbeszélésen, de ez így már tarthatatlan. Azt látom, hogy minden mögé 
írásos anyagot kér Katymári Úr. A gyakorlati dolgot másokkal végezteti el. Én magam ezt 
érzékelem belőle. Higgye el, hogy mindenki teszi a dolgát, Ön pedig mindössze számon kér. 
Nem hiszem, hogy ez így eredményre vezet, csak konfliktusokat gerjeszt. Az Adrienne most 
számolt be arról, hogy hogyan kell csapatban dolgozni. Hát hallhatta, hogy nem így, hogy 
furkáljuk a másikat állandóan. 
 
Duhonyi József: 

Katymári Úr jelen volt, elmondása szerint szakember, akkor egyszer legyen már úgy, hogy 
jegyzőkönyvet ír róla, elküldi annak, akinek kell, végrehajtja az abban foglaltakat, és 
beszámol az eredményről a testületnek. Az, hogy kiadja, mondjuk Kollár Andrásnak, hogy 
csinálja meg, majd számon kéri rajta, na, az nagyon egyszerű dolog. 
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Hrncsjár Mihályné: 
Szerintem ha szakmai hozzászólás nincs, kérdés, kiegészítés már nem merül fel, akkor 
fogadjuk el a beszámolót. 
 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     97/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az előterjesztésnek megfelelően, 
változatlan formában elfogadja a Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok átfogó 
értékeléséről szóló beszámolót. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 

3.)Tájékoztató a helyi civil szervezetek működéséről. 
 

Ivánszki Miklósné: 

Valamennyi beszámolót elolvastam. A Vanyarcért Egyesület beszámolójában foglaltakkal 
teljes mértékben egyetértek. Az történt, ami ebben le van írva. A Polgárőrség beszámolójával 
kapcsolatban is azt tudom mondani, hogy a leírt dolgok helytállóak, így az ebben foglaltakkal 
is teljes mértékben egyetértek. A Veres Pál Polgári Egyesület beszámolóját viszont nem 
egészen értem. Azt nem értem, hogy egy beszámolóban, miért jelenik meg újra a vádaskodás, 
ami mondjuk egy 2006-os októberi ünnepséget jelent, meg a lobbizást, meg a többi olyan 
dolgot, ami egyáltalán nem arról szól, hogy az Egyesület most mit csinál! 
Ez nem egy beszámoló, ez egy másokra vonatkozó vádaskodás halmaz, én ezt nem tudom 
elfogadni. 
 
Kollár András: 

Katymári Képviselő Úr, kérem, legyen szíves nekem definiálni a lobbi szó jelentését! 
 
Katymári László: 

Törvényes módszerekkel, valamilyen cél érdekében, előnyt elérni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Valóban nem voltam jelen a rendezvényen, de azért megkérdezem, hogy Önnek sikerült, mint 
vanyarci polgárnak kilobbizni valamit? 
 
Kollár András: 

Én a magam kutatásai alapján, a szótárból arra jutottam, hogy a lobbi az egyéni előnyszerzés, 
mások rovására. 
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Hrncsjár Mihályné: 

Szerintem, ezt itt lezárhatjuk. Kérem hozzászólásaikat, kérdéseiket, a beszámolókkal 
kapcsolatban. 
 
Herceg Károly: 

Nekem lenne szóbeli kiegészítésem. 
Felmerült kérdésként, hogy az ELTE diákjai által készített felmérést nem látták, így most 
közreadnék belőle 2 példányt. 
További kiegészítésem annyi, hogy a TÁMOP 6.1.-es egészségpályázatot is sikerült az 
Egyesületünknek megnyernie, most a Támogatási Szerződés aláírásához szükséges 
mellékleteket rakjuk össze. Ha minden sikerül, akkor vagy az idei, vagy a jövő évi Sport nap 
megrendezéséhez is hozzá tudunk járulni komoly összeggel. 
 
Katymári László: 

Nekem lenne Ivánszki Miklósnéhoz egy kérdésem. Én magam is sajnálom, hogy a 
beszámolóba ezt a 2006-os dolgot le kellet írnom, de ez minket is érint. Akkor még a 
Táborszki András volt az elnök, és volt nekünk egy kérésünk, miszerint kell egy civil 
referens. Erre reagálás nem történt, elutasította a testület a kérést, de nekem továbbra is ez 
lenne a kérésem, mert nagyon fontos lenne, hogy azt, pici kapacitásunkat össze tudjuk fogni. 
A Kökényné Hipszki Judit képviselő asszony említette nekem, hogy egyszer majd leültet 
engem a „haragosaimmal”és tartunk egy megbeszélést, de erre nem került sor. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Az egész falut nem tudja idehozni! 
 
Katymári László: 
A másik dolog, hogy Herczeg Károllyal azelőtt mi haverok voltunk, de ez sajnos elfajult, és 
én most a jelenlegi Egyesületemtől nem kaptam felhatalmazást, hogy hivatalos kapcsolatba 
lépjünk a Vanyarcért Egyesülettel. 
 
Duhonyi József: 

Ebbe a vitába megint beleszorul a testület órákra. Én úgy emlékszem, hogy a második, vagy 
harmadik ülésünkön már próbáltuk elmagyarázni Katymári Úrnak, hogy egy kicsi faluba 
máshogy működik egy testület, mint egy városba. Az a baj, hogy mi itt bármiről szeretnénk 
megállapodni, akkor azonnal előjön azzal, hogy referens, szakértő, külső szakértő, 
megállapodás, bizottság, stb. Erre már elmondtuk, hogy ezt így kell csinálni egy kerületbe, 
vagy egy városba, ahol senki-senkit nem ismer, és olyan pénzügyi keret áll rendelkezésre, 
hogy ezeket megfizessék. Itt se szakértőre, se referensre nincs pénz, de nincs is szükség rá, 
hiszen ha én szeretnék a Herczeg Károllyal együttműködni, akkor szólok neki, és írásos 
felhatalmazás nélkül is fogad. Aztán leülünk, megbeszéljük, és megcsináljuk, amit 
megbeszéltünk. Egy városban biztos kell külső szakértő, külső állapot felmérő, amiről külön 
dossziékat kapnak a képviselők, hogy csak át keljen tanulmányozniuk, de itt nincs így. Itt 
mindenki ismer mindenkit, és mindenki teszi a dolgát a közös döntést követően, mert nincs 
külső végrehajtó, magunk vagyunk azok is, meg a hivatal, akik most már 3 települést 
szolgálnak ki. 
 
Katymári László: 

Szeretnék reagálni, és megköszönni Duhonyi József alpolgármester segítségét, aki főleg az 
első „Mikszáth népe” rendezvényünkön segített sokat. 
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Az Ivánszki Miklósné felvetésére is hagy reagáljak. Nekem a jegyzőnő küldött levelet, 
melyben azt írta, hogy röviden írjak a dolgokról. Ezért írtam ennyit. Írhattam volna 20 oldalt 
is, de nem ezt kérték. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Nem az a baj, hogy rövid, hanem az, hogy ami benne van, az nem jó. 
Egyetértek a Duhonyi Úrral. Itt mindenkinek tenni kell a dolgát, és mindenki abban tud 
segíteni, amivel azonosulni tud. Én elmegyek a sportpályára főzni, mert ennyivel tudom őket 
segíteni, elmegyek a Vanyarcért Egyesület programjaira, befizetem a tagdíjat, mert ennyivel 
tudom őket segíteni. A polgárőrök báljára nem szoktam elmenni, de a támogatást mindig 
befizetem, mert őket meg ezzel tudom segíteni. Ezek a szervezetek kérték a segítségemet, 
ezért mindig meg is adtam nekik. Ha viszont egy Egyesület folyamatosa belém tapos, akkor 
az ne várja a segítségemet. 
 
Katymári László: 

Reagálva az elhangzottakra. Itt nem arról van szó, hogy a referensnek fizetni kellene. Mi a 
Nedeliczki Terézre gondoltunk, és csak annyi lenne a dolga, hogy összehívja időnként az 
Egyesületeket, mondjuk havonta. Tehát nem kellene itt nagy dolgokra gondolni. Itt közösen 
tudnánk megbeszélni dolgokat, és ez nem kerül pénzbe. 
 
Herczeg Károly: 

Erre nem kell 3. ember. Ha én akarok valamit megbeszélni, akkor felhívom a többi Egyesület 
vezetőjét, és találunk időpontot, hogy tudjunk beszélni. A mi dolgunkat miért kérjük másokon 
számon? 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Kérem, kanyarodjunk vissza a tárgyhoz. Kinek van hozzászólása? 
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Én szeretném megkérdezni inkább az Egyesületek vezetőit, hogy kérnek-e bármiben 
segítséget? 
 
Herczeg Károly: 

Minden segítséget, és minden támogatást maximálisan megkapunk, és ezt ezúton is szeretném 
megköszönni! Egyet kérnék még. Vanyarcon a legsúlyosabb probléma a munkahelyteremtés, 
és a mi civil egyesületünk belevágott egy ilyen vállalkozásba. Azt kérném a testület tagjaitól, 
hogy beszéljenek róla a környezetükben, hogy igen, itt elindult valami. A START 
munkaprogram nagyon jó dolog, de nem jelent állandó megoldás. A miénknek valóban lehet 
állandó munkahelyteremtés az eredménye. Én erkölcsi, és verbális támogatást kérek a 
programunkhoz. A Szociális Szövetkezetről beszélek, hogy mindenki értse meg, miről szól ez 
a program. 
 
Katymári László: 

Egyetértek a Herczeg Károllyal, és mindenben támogatom, de a mi Egyesületünknek egész 
más a profilja. 
Arról szeretném tájékoztatni még a testületet, hogy a mi Egyesületünk már egy éve benyújtott 
pályázatot 2 fő foglalkoztatására, de kulturális tevékenységre. A pályázatunk elbírálás alatt 
áll. Tehát mi kulturális tevékenységben gondolkodunk. Tehát, ha ez a pályázat sikerül, akkor 
berendeznénk egy irodát, amihez kérnénk az önkormányzat segítségét, hogy helyiséget 
biztosítson számunkra. 
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Van még egy NEA-s pályázatunk is, de sajnos csúszik az elbírálás, ezért nem tudjuk most 
megrendezni a „juliálist.” Ebben az évben szeretnénk még egy „Nomád rock” fesztivált is 
megrendezni, de ez is a támogatás függvénye. 
Nagyon fontos lenne megoldást találni a szabadtéri színpad lefedésére, és nincs megoldva az 
áram vételezés lehetősége sem. Ha sikerül erre pályázatot nyerni, akkor mi magunk fogjuk ezt 
megoldani. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Amennyiben nincs több hozzászólás, úgy javaslom, hogy fogadjuk el a civil szervezetink 
beszámolóját. 
Először a Vanyarcért Egyesület beszámolóját kérem elfogadni. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     98/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az előterjesztésnek megfelelően, 
változatlan formában elfogadja a Vanyarcért Egyesület éves tevékenységéről szóló 
beszámolóját. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     99/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az előterjesztésnek megfelelően, 
változatlan formában elfogadja a Vanyarci Polgárőrség éves tevékenységéről szóló 
beszámolóját. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 
 
 
A képviselő-testület 3 igen és 3 nem szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

     100/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Veres Pál Polgári Egyesület 
beszámolóját nem fogadta el. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Katymári László: 

Kérném, hogy jegyzőkönyvbe rögzítsék, hogy az elutasításnak mi az oka! A jegyző rövid 
beszámolót kért, és nem írt szempontokat. Ennek megfelelően készítettem el. 
 
Ivánszki Miklósné: 
Nem kell indokolni, de én elmondom. Azért nem fogadtam el, mert ez nem beszámoló, hanem 
vádaskodás. 
 
Karaba János: 

Még szeretnék kérni egy kiegészítést. A mi dolgunk a közbiztonság, ezért itt kérném, hogy a 
KRESZ tábláinkat, nagyon át kellene festeni. A rendezvénytáblákra gondolok, és a 
közlekedési táblákkal is kellene kezdeni valamit, mert például az iskola melletti „egyirányú” 
tábla már szinte nem is felismerhető. 
 
Duhonyi József: 

Sajnos a KRESZ táblákat csak cserélni lehet, és egy közlekedési tábla legalább 30-35 ezer 
forintba kerül. 
 

4.)Tájékoztató a Pásztói Kistérségi Többcélú Társulás  
    megszűnésével kapcsolatos jelenleg kialakult helyzetről 

 
Hrncsjár Mihályné: 

Ma írtuk alá a megszüntető okiratot. Július 1.-től a Kistérség jogutód nélkül megszűnt, de a 
vagyonfelosztásban nem sikerült megegyezni. Erre november 30.-ig kell valamiféle 
megállapodást kötnünk. Itt tartunk most. 
 

5.) A Vanyarci Napsugár Óvoda módosító, valamint  
    egységes szerkezetbe foglalt új alapító okiratának    
    elfogadása. 

 
Várnai Ildikó: 

A képviselő-testület a Vanyarci Napsugár Óvoda alapító okiratát többször módosította. 
Ezeket a módosításokat most egy módosító okiratba kellett foglalnunk, és a Kincstár kérése 
az, hogy a módosító okiratot is fogadja el a testület. A módosító okirat alapján készült egy 
egységes szerkezetbe foglalt új alapító okirat, és ennek elfogadásáról is a testületnek kell 
döntést hoznia. 
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A következő módosítási javaslat pedig azért került Önök elé, mert, ahogyan arról már 
döntöttek, a Béri Tagóvoda szeptember 1.-től önálló óvodává alakul. A Béri Angyalkert 
Óvoda alapító okirata alapján a Kincstár akkor tud törzskönyvet kiadni a Béri Óvodára, ha a 
vanyarci testület úgy módosítja a most elfogadandó, egységes szerkezetű Vanyarci Napsugár 
Óvoda alapító okiratát, hogy szeptember 1.-i hatállyal a Béri Tagóvodára vonatkozó fejezetek 
már nem szerepelnek benne. 
 
Nagy Zsuzsanna: 

A szlovák nyelvi oktatást kivettük az alapító okiratunkból, mert nem tudtuk biztosítani ehhez 
a feltételeket. A legutóbbi ülésen azt javasoltam, hogy a cigány etnikumú gyermekek 
felzárkóztatása is kerüljön ki, hiszen semmiféle külön támogatást nem kapunk rá, és e nélkül 
is végezzük ezt a feladatot. Azt látom, hogy ez mégis visszakerült az egységes szerkezetű 
alapító okiratunkba. Én úgy látom, hogy amikor szeptembertől már az óvodások 70,4 % 
cigány származású, és minden gyermekre egyéni fejlesztő programot alkalmazunk, így én 
nem tartom indokoltnak, hogy benne legyen az alapító okiratunkba alaptevékenységként. 
Feleslegesnek tartom. 
 
Várnai Ildikó: 

Valóban visszakerült, de mivel most az egységes szerkezetű alapító okiratot szeptember 1.-i 
hatállyal úgy is módosítják, ha kívánja, a testület fogadja el úgy, hogy szeptember 1.-től a 
módosító okiratba kerüljön bele ennek az alapfeladatnak a törlése is. 
 
Katymári László: 

Lehet, hogy nem leszek népszerű, de én ragaszkodtam hozzá, hogy ez kerüljön vissza az 
alapító okiratba. Én ezzel kapcsolatban segítségért is fordultam a Nógrád Megyei Cigány 
Nemzetiségi Önkormányzathoz, és ezért is lobbiztam a Béri Polgármester Úrnál, hogy ez bele 
kerüljön. 
A másik pedig, hogy én kinyomtattam több óvoda alapító okiratát és például ilyen van benne, 
hogy FHT-ban részesülők hosszabb-vagy rövidebb idejű foglalkoztatása. Kérdezem, hogy a 
miénkbe ez miért nincs benne? 
 
Várnai Ildikó: 

Ha még 5 másik óvodáét is kinyomtatja, akkor legalább 20 olyan dolgot találhat még, ami 
ebben nincsen benne. Az, hogy mi kerüljön egy alapító okiratba, a testület döntése, 
természetesen az Óvoda vezetőjének véleménye alapján. 
Az FHT-ban részesülők foglalkoztatása most is folyik az óvodában, s a konyhán is, anélkül, 
hogy benne lenne az alapító okiratban. 
 
Nagy Zsuzsanna: 

Feleslegesnek tartom, hogy ilyen dolgok az alapító okiratba bekerüljenek. E nélkül is 
csináljuk, ez már a túllihegése az egésznek. 
 
Katymári László: 

Részemről ez csak javaslat volt, ha az Óvoda vezetője nem támogatja, és azt mondja, hogy 
ebből nem lesz hátrányunk, akkor elfogadom. 
A cigány felzárkóztatáshoz továbbra is ragaszkodom, hogy benne legyen, és ezért fordultam a 
Megyei Cigány Önkormányzathoz is. Maximálisan egyetértettek velem, és azt mondták, hogy 
jelezni fognak az Emberi Erőforrások Minisztériumához, mert az önkormányzatoknak erre 
szakembert kell biztosítaniuk. Berki Judittal beszéltem ebben a kérdésben.  
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Nagy Zsuzsanna: 

Akkor erre fejlesztő pedagógust is kellene alkalmaznunk. 
 
Katymári László: 

Igen, a Berki Judit is ezt mondta. 
 
Nagy Zsuzsanna: 

Berki Judit ehhez támogatást is nyújt? 
Itt az SNI-s gyerekekkel kapcsolatban merülnek fel az igazi problémák. Most benne van az 
alapító okiratba a beszédfogyatékossággal rendelkező gyermekek fejlesztése, de ehhez nem 
elegendő heti 1 órában a logopédus jelenléte. Azt gondolom, hogy meg kell fogalmaznunk 
egy levelet, amiben leírjuk a pénzügyi, finanszírozási problémákat. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Ha nincs több hozzászólás, akkor javaslom, fogadjuk el a módosító okiratot. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Község iÖnkormányzat Képviselő-testülete 
     101/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az előterjesztésnek megfelelő formában, 
változatlan tartalommal elfogadja a Vanyarci Napsugár Óvoda alapító okiratának módosító 
okiratát. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( A módosító okirat a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     102/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az előterjesztésnek megfelelő formában, 
változatlan tartalommal elfogadja a Vanyarci Napsugár Óvoda, módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratát. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( Az alapító okirat a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     103/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az előterjesztésnek megfelelő formában, 
változatlan tartalommal elfogadja a Vanyarci Napsugár Óvoda, módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratát módosító okiratot, azzal, hogy 2013. szeptember 1.-től a 
„Cigány etnikumú gyermekek felzárkóztatása.” is kikerül az alapfeladatokból, és bekerül 
helyette a tehetséges cigánygyermekek fejlesztése. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
 
( A módosító okirat a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

6.) Az utcanév változtatásokkal kapcsolatban beérkezett 
javaslatok alapján, döntés az új utcanevekről. 

 
Duhonyi József: 

2013. február 26.-án lakossági fórumot tartottunk az érintett utcanevek megváltoztatásával 
kapcsolatosan az érintett utcákban lakók meghívásával. 2013. március 11.-én állásfoglalást 
kértünk a Magyar Tudományos Akadémiától, majd a képviselő-testület egy 3 főből álló 
bizottságot hozott létre a névváltozással kapcsolatos teendők koordinálására. Minden érintett 
lakó kapott egy kérdőívet, melynek kitöltésével jelezte a bizottság felé, hogy milyen új 
utcanévre tesz javaslatot. A lakók javaslatait összesítve készült el a bizottság előterjesztése, 
ami most Önök előtt van. 
 
Cselovszki László: 

Tehát a Lenin utcában lakók, egyöntetűen a Liget utca megnevezést jelölték meg, a Kun Béla 
utca lakói közül 7 fő a Kun utcát szeretné, 5 fő Fenyves utcát, és 1 fő Erdőalja utcát javasol. 
Tehát ezek alapján a testületnek kell döntést hozni az utcák elnevezéséről. 
 
Katymári László: 

Én azt szeretném közölni a tisztelt testülettel, hogy az nagyon szép, hogy kikérték az utcákban 
lakók véleményét, de ezen a településen működnek civil szervezetek és pártszervezet is. A 
pártszervezet 2011. november 28.-án írt egy levelet jegyzőasszonynak, és ebben az utcákkal 
már foglalkozott. Tehát ilyen esetben kötelessége a polgármesternek, vagy a testületnek, 
meghívni és véleményüket kikérni a civil szervezeteknek, és a pártszervezetnek is. 
 
Várnai Ildikó: 

Kérem Képviselő Urat, ismertesse a Veres Pál Egyesület javaslatát. 
 
Katymári László: 

Az Egyesületünk javaslata, az Esperes Úrral egyeztetve lett, tehát a Kun Béla utca helyett 
Erdőalja utca, a Lenin Utca helyett Széchenyi utca. Ugyanez a javaslata a pártszervezetnek is. 
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Hrncsjár Mihályné: 

Minden javaslatot megkaptunk, szerintem tudunk döntést hozni. Először kérem, hogy aki 
azzal ért egyet, hogy a Lenin utca ezentúl a Liget utca nevet viselje, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     104/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Lenin utca 
elnevezést Liget utca elnevezésre változtatja. 
 
            Határidő: augusztus 1.  
 Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Akkor a többi javaslatot már nem érdemes szavaztatni, hiszen ezzel a döntéssel a Lenin utca 
új neve már eldőlt. 
Akkor kérném, hogy aki azzal ért egyet, hogy a Kun Béla utca ezentúl, a Kun utca nevet 
viselje, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     105/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a Kun Béla utca 
elnevezést Kun utca elnevezésre változtatja. 
 
            Határidő: augusztus 1.  
 Felelős: polgármester 
 

7.)Új közkút felszerelésével kapcsolatos kérés  
    megtárgyalása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

A Rózsadombon nemrégiben leszereltek egy tűzcsapot, és az ott lakók kéréssel fordultak 
hozzám, hogy egy közkifolyót szereltessen fel az önkormányzat, mert nagyon messzire kell 
menniük vízért. 
 
Duhonyi József: 

Személyesen voltam a helyszínen, és biztosan nem leszek népszerű, de 3 olyan fúrt kút is van 
az adott területen, amiből ívó vizet lehetne venni, de nem lehet, mert tele van dobálva 
szeméttel. Én el tudom fogadni, hogy van szegényebb ember, de hogy ne tudjon elmenni 15 
métert és tekerni egy kutat, amit meg tudtak csinálni 100 éven át mások, azt nem tudom 
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elfogadni. Tudom, hogy könnyebb kinyitni egy tűzcsapot és otthagyni, folyni órákon 
keresztül, de ennek az, az eredmény, hogy a tűzcsapot leszerelik. 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Kérem a testület tagjait, hozzák meg döntésüket. Aki egyetért azzal, hogy újabb közkifolyót 
szereltessünk fel a Rózsadombra, az kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem tudott döntést 
hozni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Szerintem a következő ülésig megnézzük annak lehetőségét, hogy hogyan lehet másként 
megoldani, például a meglévő fúrt kutak kitakarításával. 
 

7.) A Mária Úti pihenő kialakításához szükséges  
      önkormányzati tulajdonú földterületekre vonatkozó   
      haszonkölcsön szerződés megtárgyalása. 
 

 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Ebben a kérdésben már minden döntést meghoztunk. Most itt van a kezemben egy olyan 
megállapodás, amely alapján a kérdéses földterületet az önkormányzatunk ingyenes 
használatba adja 8 évre. Ennek a haszonbérleti szerződésnek a jóváhagyását kérem a testület 
tagjaitól. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 

 
t 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
     106/2013.( VII. 03) számú képviselő-testületi határozata: 
 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, felhatalmazza a polgármestert a 
haszonbérleti szerződés aláírására, és egyben hozzájárul a terület 8 évre történő ingyenes 
használatba adásához. 
 
            Határidő: azonnal  
 Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Akinek még van hozzászólása az egyebek napirendi ponton belül, még megteheti. 
 
Kollár András: 

Az Egyházi rendezvény, ami szombaton került megrendezésre, nagyon jól sikerült. 
Szomorúan tapasztaltuk az előkészítés során, hogy a hetekkel azelőtt levágott fű, az ott 
rohadt, és azoknak kellett eltakarítaniuk, akik később az ételt készítették. Az eperfáról lógott a 
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letörött gally, és azokkal kellett rendet tenni, akik egyébként társadalmi munkába jöttek 
dolgozni a rendezvényre. 
A másik, hogy múlt héten jártam az óvodában, és meglepődve tapasztaltam, hogy az új kazán 
elhelyezésére kialakított helyiség egy borzalom. Nekem ez a véleményem. 
 
 
Hrncsjár Mihályné:  

Az első felvetésére az a válaszom, hogy mint képviselő, nyugodtan szólhat Ön is a 
közmunkásokra, mivel én reggeltől-estig már nem csinálok mást, csak szaladgálok a 35 
közmunkás után. 
A borzalomra meg annyit, hogy nézőpont kérdése. 
 
Duhonyi József: 

Lehet, hogy nem esztétikus, de a mérettel mást nem lehetett tenni. Az új kazán adagoló 
részének valahogyan el kellett férnie. Annyit tudok mondani, hogy kap egy olyan festéket, 
ami azonos a homlokzat színével. 
 
Nagy Zsuzsanna: 

Az óvodában a gyermekek esztétikai nevelése folyik, ez biztos, hogy nem szolgálja a 
gyermekek szépérzékének fejlődését. Ezt nem csak én mondom, másoknak is ez a véleménye. 
 
Duhonyi József: 
Ha kilóg a kazánból, egy 2 méteres eszköz, akkor azt valamivel, el kell takarni. Egyelőre erre 
volt mód, és lehetőség. 
 
Katymári László: 

Mielőtt bezárnánk az ülést, szeretném, ha jegyzőkönyvbe kerülne, hogy a Művelődési Ház 
kivitelezője rendkívül korrekt, mindenben együttműködő, bármilyen kéréssel fordulok hozzá, 
maximálisan úgy áll a dolgokhoz, ahogyan kell.  
 
 

Több hozzászólás nem lévén a polgármester a nyílt ülést bezárta. 
 

k.m.f. 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 

Ivánszki Miklósné     Cselovszki László 
       képviselő            képviselő 


